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Styrets sammensetning har i 2010 vært som følger:

Leder     

Nestleder    

Kasserer    

Sekretær    

Styremedlem    

Styremedlem    

Varamedlem    

Varamedlem    

Fast møtende fra Grenland Sportsfiskere

 

Styret har i 2010 hatt 6 styremøter. Styret har behandlet en rekke saker. Noen av de

kommenteres i denne årsmeldingen.
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Årsmelding Skienselva Elveeierlag 2010 

Styrets sammensetning har i 2010 vært som følger: 

  Oscar Kristiansen 

  Anders Åmot 

  Jan Terje Olsen 

  Tor Arne Folserås 

  Jan Helge Knutsen 

  Ina Grubbe   

  Petter Borgestad 

  Geir Jacob Jensen 

fra Grenland Sportsfiskere Dag Natedal  

styremøter. Styret har behandlet en rekke saker. Noen av de

kommenteres i denne årsmeldingen. 

                                               

styremøter. Styret har behandlet en rekke saker. Noen av de viktigste 
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Fiske og fangst i 2010 

2010 ble en mye bedre sesong enn forventet mht fangst av laks og sjøørret. Det ble registrert fangst 

av 468 laks med totalvekt på 1 238kg. Det ble også registrert 57 sjøørret med totalvekt på 70 kg. 

Største laks veide 10,1 kg og ble tatt i Klosterfossen. Som en liten sensasjon kan det nevnes at d

tatt en brunørret i Farelva på hele 4,2 kg!

Grafen viser fangst av laks de siste 3 årene i hele vassdraget

 

Grafen viser fangst fordelt på uker i laksesesongen

 

283

924

0

200

400

600

800

1000

1200

1400

2008

4,6

95,5

121,7

65,967,6

87,9

75,8

0

20

40

60

80

100

120

140

160

180

22 23 24 25 26 27 28

2010                                  

3 

2010 ble en mye bedre sesong enn forventet mht fangst av laks og sjøørret. Det ble registrert fangst 

238kg. Det ble også registrert 57 sjøørret med totalvekt på 70 kg. 

Største laks veide 10,1 kg og ble tatt i Klosterfossen. Som en liten sensasjon kan det nevnes at d

lva på hele 4,2 kg! 

i hele vassdraget 

Grafen viser fangst fordelt på uker i laksesesongen, hvor uke 32 var den beste. 
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2010 ble en mye bedre sesong enn forventet mht fangst av laks og sjøørret. Det ble registrert fangst 

238kg. Det ble også registrert 57 sjøørret med totalvekt på 70 kg. 

Største laks veide 10,1 kg og ble tatt i Klosterfossen. Som en liten sensasjon kan det nevnes at det ble 
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Salg av fiskekort 2010 

Det ble totalt solgt 131 kort med en totalsum på 44

så disse er solgt for neste sesong

Diagrammet viser antall solgte kort siste 4 år, fordeling nett/butikk og fangsrapportering.

 

Grafen viser fiskekortomsetning siste 4 år, samt antall og kg laks
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Det ble totalt solgt 131 kort med en totalsum på 44 310,- Syv av disse kortene var såkalte ”j

så disse er solgt for neste sesong(se avsnitt om julegavekortet lenger ned). 

Diagrammet viser antall solgte kort siste 4 år, fordeling nett/butikk og fangsrapportering. 

, samt antall og kg laks som er rapportert til laget. 
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2008 2009 2010

Antall fiskekort Totalt

Antall kort nett

Antall kort utsalg

Fangstrapport

Antall Julekort

2009 2010

Fiskekort salg (I hele 100)

Antall Laks

Antall Kg

                                               

Syv av disse kortene var såkalte ”julekort” 

 

 

Antall fiskekort Totalt

Antall kort nett

Antall kort utsalg

Fangstrapport

Antall Julekort

Fiskekort salg (I hele 100)

Antall Laks
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Oppsyn 2010 

Oppsynet for 2010 ble organisert på en ny og bedre måte enn tidligere. Sammen med Skien 

kommune sine oppsynspersoner satte vi opp en oppsynsplan hvor en fra kommunen

fikk tildelt en eller flere uker, hvor de hadde ansvar for oppsyn. Det ble gjennomført 28(20) 

oppsynsturer, kontrollert 77(88) fiskere og 11(27) båter i 2010(tallene fra 2009 i pa

også gått til innkjøp av en oppsynsbåt i 2010.

 

Smoltanlegg 

Denne saken ble det jobbet intenst med siden 04.januar. Etter et hu

et tjuetalls møter, lyktes det å få en tillatelse til å etable

Telemark Settefisk AS som skal drive anlegget, mens lage

andre interessenter blir ”kunder”. Hvem som skal eie utstyret ved anlegget er pr i dag enda ikke helt 

avklart. Anlegget vil kunne levere den

alle fiskeinteresserte, men en mile

hold i over 10 år og det har vært en fornøyelse 

kalt ”smoltgruppen”. Denne har bestått av representanter fra Skien kommune, Grenland 

sportsfiskere, Telemark Settefisk AS og laget.  Konsesjonen gjelder for inntil 50

produksjonskostnaden er beregnet til ca 5 kr pr smolt. 

 

Matfestivalen “Mersmak” 

Elveeierlaget hadde stand hvor det ble informert om fiskemulighetene i vass

et lotteri og delte i tillegg ut gratis fiskekort til alle som ville ha og som var gjeldende de tre siste 

dagene i august. I etterkant av dette ble det sendt ut et elektronisk spørreskjema til 20 av de som 

hadde fått gratiskort med følgende resultat:

Svarprosent på undersøkelsen: 30%, Alle hadde benyttet kortet de fikk, snittalder 32 år, 2 fikk fisk, 4 

fikk ikke. Alle svarer ja på om de kan tenke seg å fiske i vassdraget igjen.

 

Julegavekortet 2010 

Idèen ble lansert på et tidligere styremøte og tanken var å selge sesongkort for 2011, som en 

julegave til fiskeinteresserte. Det ble lagt ut informasjon på nettsidene våre, annonsert i TA og 

Varden 4 torsdager og i tillegg ble det sendt ut DM via epost til all

matfestivalen. Vi unnlot å sende DM til årets kortinnehavere, da tanken med prosjektet var å få tak i 

”nye” kunder. Resultatet syntes jeg vi kan være fornøyd med. Det ble solgt 

sum på 5690 kr. Seks av kjøperne var nye kunder.
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Oppsynet for 2010 ble organisert på en ny og bedre måte enn tidligere. Sammen med Skien 

kommune sine oppsynspersoner satte vi opp en oppsynsplan hvor en fra kommunen

, hvor de hadde ansvar for oppsyn. Det ble gjennomført 28(20) 

oppsynsturer, kontrollert 77(88) fiskere og 11(27) båter i 2010(tallene fra 2009 i pa

også gått til innkjøp av en oppsynsbåt i 2010. 

intenst med siden 04.januar. Etter et hundretalls eposter og telefoner og 

lyktes det å få en tillatelse til å etablere et smoltanlegg ved Skotfoss B

Telemark Settefisk AS som skal drive anlegget, mens laget og Grenland Sportsfiskere sammen med 

andre interessenter blir ”kunder”. Hvem som skal eie utstyret ved anlegget er pr i dag enda ikke helt 

kunne levere den første smolten våren 2012. Dette er ikke bare en god sak for 

alle fiskeinteresserte, men en milepæl for hele området. Denne saken har blitt jobbet med fra mange 

og det har vært en fornøyelse endelig å få det til. Laget har samarbeidet i noe vi har 

kalt ”smoltgruppen”. Denne har bestått av representanter fra Skien kommune, Grenland 

portsfiskere, Telemark Settefisk AS og laget.  Konsesjonen gjelder for inntil 50 000 smolt pr år og 

produksjonskostnaden er beregnet til ca 5 kr pr smolt.  

Elveeierlaget hadde stand hvor det ble informert om fiskemulighetene i vassdraget. Laget hadde også 

et lotteri og delte i tillegg ut gratis fiskekort til alle som ville ha og som var gjeldende de tre siste 

dagene i august. I etterkant av dette ble det sendt ut et elektronisk spørreskjema til 20 av de som 

følgende resultat: 

Svarprosent på undersøkelsen: 30%, Alle hadde benyttet kortet de fikk, snittalder 32 år, 2 fikk fisk, 4 

fikk ikke. Alle svarer ja på om de kan tenke seg å fiske i vassdraget igjen. 

ble lansert på et tidligere styremøte og tanken var å selge sesongkort for 2011, som en 

julegave til fiskeinteresserte. Det ble lagt ut informasjon på nettsidene våre, annonsert i TA og 

Varden 4 torsdager og i tillegg ble det sendt ut DM via epost til alle gratiskortinnehavere fra 

matfestivalen. Vi unnlot å sende DM til årets kortinnehavere, da tanken med prosjektet var å få tak i 

”nye” kunder. Resultatet syntes jeg vi kan være fornøyd med. Det ble solgt 7 totalkort til en samlet 

øperne var nye kunder. 

                                               

Oppsynet for 2010 ble organisert på en ny og bedre måte enn tidligere. Sammen med Skien 

kommune sine oppsynspersoner satte vi opp en oppsynsplan hvor en fra kommunen og en fra laget 

, hvor de hadde ansvar for oppsyn. Det ble gjennomført 28(20) 

oppsynsturer, kontrollert 77(88) fiskere og 11(27) båter i 2010(tallene fra 2009 i parentes). Styret har 

ndretalls eposter og telefoner og 

re et smoltanlegg ved Skotfoss Bruk. Det er 

fiskere sammen med 

andre interessenter blir ”kunder”. Hvem som skal eie utstyret ved anlegget er pr i dag enda ikke helt 

våren 2012. Dette er ikke bare en god sak for 

pæl for hele området. Denne saken har blitt jobbet med fra mange 

få det til. Laget har samarbeidet i noe vi har 

kalt ”smoltgruppen”. Denne har bestått av representanter fra Skien kommune, Grenland 

000 smolt pr år og 

draget. Laget hadde også 

et lotteri og delte i tillegg ut gratis fiskekort til alle som ville ha og som var gjeldende de tre siste 

dagene i august. I etterkant av dette ble det sendt ut et elektronisk spørreskjema til 20 av de som 

Svarprosent på undersøkelsen: 30%, Alle hadde benyttet kortet de fikk, snittalder 32 år, 2 fikk fisk, 4 

ble lansert på et tidligere styremøte og tanken var å selge sesongkort for 2011, som en 

julegave til fiskeinteresserte. Det ble lagt ut informasjon på nettsidene våre, annonsert i TA og 

e gratiskortinnehavere fra 

matfestivalen. Vi unnlot å sende DM til årets kortinnehavere, da tanken med prosjektet var å få tak i 

totalkort til en samlet 
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Fangstregistrering 

Fangstregistrering har vært for dårlig siden salg av fiskekort b

få økonomisk støtte fra Fylkesmannen har derfor vært å bli langt bedre på dette. I vår driftsplan er 

faktisk målet å ha 90% fangstregistrering. I 200

derfor vært gjennomført en rekke tiltak i 2010 for å bedre dette:

• Alle må oppgi epost og telefon ved kjøp av fiskekort

• Nettbasert fangstregistrering laget og aktivert

• De som likevel ikke har oppgitt epost, har blitt purret via sms(ca 50 sms er sendt)

• Alle som kjøpte fiskekort har fått tilsendt informasjon om plikten til å fangstregistrere

• Alle som ikke har fangstregistrert har blitt purret både på epost og sms etter endt s

 

Fangstregistreringsprosenten ble i 2010: 76% (124 solgte kort, 90 stk har levert fangstrapport)

 

MMS konkurransen 

Dette er en idé for å få mer liv på våre nettsider og for å få både fiskere og andre interesserte til å 

benytte seg av disse. Vi fikk inn 32 bilder og kåret vinnerbilde

overlevert et årskort for 2011 i valgfri sone og et krus. 

 

Nettsidene våre 

Det har vært ganske bra aktivitet fra lagets side mht å legge ut relevant informasjon på nettsidene. 
Det har også vært betydelig bedre besøk enn tidligere år. Kjernetallene fra 2010 er følgende:

(statistikken gjelder fra 01.mai til og med 31.desember)

• 5215 unike besøkende 

• 8465 besøkende(gjentagende og unike)

• 46680 sider er vist 

• Beste måned er mai med 809 unike 

• Beste dag er 19.mai hvor 85 stykker var på sidene våre mer enn 5 minutter

• Det er desidert flest ”brukere” på våre sider mellom kl 10 og 12 på formiddagen.
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Fangstregistrering har vært for dårlig siden salg av fiskekort begynte. En av forutsetningene for

få økonomisk støtte fra Fylkesmannen har derfor vært å bli langt bedre på dette. I vår driftsplan er 

let å ha 90% fangstregistrering. I 2007-2009 var dette så lavt som under 

derfor vært gjennomført en rekke tiltak i 2010 for å bedre dette: 

Alle må oppgi epost og telefon ved kjøp av fiskekort 

Nettbasert fangstregistrering laget og aktivert 

som likevel ikke har oppgitt epost, har blitt purret via sms(ca 50 sms er sendt)

Alle som kjøpte fiskekort har fått tilsendt informasjon om plikten til å fangstregistrere

Alle som ikke har fangstregistrert har blitt purret både på epost og sms etter endt s

Fangstregistreringsprosenten ble i 2010: 76% (124 solgte kort, 90 stk har levert fangstrapport)

for å få mer liv på våre nettsider og for å få både fiskere og andre interesserte til å 

nn 32 bilder og kåret vinnerbildet på et styremøte i høst. Vinneren fikk 

overlevert et årskort for 2011 i valgfri sone og et krus.  

Det har vært ganske bra aktivitet fra lagets side mht å legge ut relevant informasjon på nettsidene. 
r også vært betydelig bedre besøk enn tidligere år. Kjernetallene fra 2010 er følgende:

(statistikken gjelder fra 01.mai til og med 31.desember) 

8465 besøkende(gjentagende og unike) 

ai med 809 unike besøkende 

Beste dag er 19.mai hvor 85 stykker var på sidene våre mer enn 5 minutter

Det er desidert flest ”brukere” på våre sider mellom kl 10 og 12 på formiddagen.

                                               

egynte. En av forutsetningene for å  

få økonomisk støtte fra Fylkesmannen har derfor vært å bli langt bedre på dette. I vår driftsplan er 

under 20%, det har 

som likevel ikke har oppgitt epost, har blitt purret via sms(ca 50 sms er sendt) 

Alle som kjøpte fiskekort har fått tilsendt informasjon om plikten til å fangstregistrere 

Alle som ikke har fangstregistrert har blitt purret både på epost og sms etter endt sesong 

Fangstregistreringsprosenten ble i 2010: 76% (124 solgte kort, 90 stk har levert fangstrapport) 

for å få mer liv på våre nettsider og for å få både fiskere og andre interesserte til å 

på et styremøte i høst. Vinneren fikk 

Det har vært ganske bra aktivitet fra lagets side mht å legge ut relevant informasjon på nettsidene. 
r også vært betydelig bedre besøk enn tidligere år. Kjernetallene fra 2010 er følgende: 

Beste dag er 19.mai hvor 85 stykker var på sidene våre mer enn 5 minutter 

Det er desidert flest ”brukere” på våre sider mellom kl 10 og 12 på formiddagen. 
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Benyttelse av DM via nettsidene våre

Laget sitter etter hvert på en ganske stor databas

Mulighetene med dette er mange, men kan lett mis

mottakeren. Høsten 2010 tok vi likevel i bruk et lite tilleggsprogram som kan sende ut nyhetsbrev når 

det virkelig er noen viktige nyheter som fiskerne har bruk for(AcyMailing). Det ble sendt 1 nyhetsbrev 

i 2010 og dette omhandlet at smoltanlegget var godkjent. Nyhetsbrevet ble sendt til 156 mottakere 

og hele 68 stk åpnet og leste dette nyhetsbrevet(43,58%).

Tynningsfiske av gjedde 2010 

Det ble satt garn 33 ganger i perioden og totalt fisket opp 220 kg gjedde. Den største var på 7,1 kg, 

mens gjennomsnittet var på ca 3,4 kg. Det er også kjøpt inn storruse og garn for neste års 

tynningsfiske i 2010. 

 

Revidering av lagets driftsplan 

Flere av styremedlemmene har jobbet aktivt med revidering av lagets driftsplan som ”går ut” i 2011. 

Dette er et svært omfattende arbeid og målet er å få fjernet saker som for lengst er løst, samtidig 

som vi må ha inn saker vi ser det er viktig å

etter planen være klar i løpet av 2011 og være mer som en arbeidsplan med konkrete årlige tiltak de 

neste 5 årene. 

 

Økonomisk tilskudd fra Fylkesmannen

Laget søkte om penger til: 

• Innkjøp av storruse til tynningsfiske av gjedde

• Revidering og opptrykk av nye fiskekort

• Revidering og opptrykk av ny brosjyre

8.juni fikk laget innvilget 45 000 kr fra Fylkesmannen.

 

Budsjett og Regnskap 2010 

Regnskapet for 2010 ligger som vedlegg til årsmeldingen.

Årsmøte 

Årsmøte for 2010 sesongen blir avholdt 29.mars 2011 på kaffehuset i  Skien og er åpent for alle som 

er interessert.  
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Benyttelse av DM via nettsidene våre 

Laget sitter etter hvert på en ganske stor database av fiskere i vassdraget som har kjøpt fiskekort. 

ette er mange, men kan lett misbrukes og oppfattes som ”søppelpost” av 

mottakeren. Høsten 2010 tok vi likevel i bruk et lite tilleggsprogram som kan sende ut nyhetsbrev når 

noen viktige nyheter som fiskerne har bruk for(AcyMailing). Det ble sendt 1 nyhetsbrev 

i 2010 og dette omhandlet at smoltanlegget var godkjent. Nyhetsbrevet ble sendt til 156 mottakere 

og hele 68 stk åpnet og leste dette nyhetsbrevet(43,58%). 

Det ble satt garn 33 ganger i perioden og totalt fisket opp 220 kg gjedde. Den største var på 7,1 kg, 

mens gjennomsnittet var på ca 3,4 kg. Det er også kjøpt inn storruse og garn for neste års 

 

Flere av styremedlemmene har jobbet aktivt med revidering av lagets driftsplan som ”går ut” i 2011. 

Dette er et svært omfattende arbeid og målet er å få fjernet saker som for lengst er løst, samtidig 

som vi må ha inn saker vi ser det er viktig å jobbe med i årene fremover. Den nye driftsplanen vil 

etter planen være klar i løpet av 2011 og være mer som en arbeidsplan med konkrete årlige tiltak de 

Økonomisk tilskudd fra Fylkesmannen 

tynningsfiske av gjedde 

Revidering og opptrykk av nye fiskekort 

Revidering og opptrykk av ny brosjyre 

000 kr fra Fylkesmannen. 

Regnskapet for 2010 ligger som vedlegg til årsmeldingen. 

Årsmøte for 2010 sesongen blir avholdt 29.mars 2011 på kaffehuset i  Skien og er åpent for alle som 

                                               

e av fiskere i vassdraget som har kjøpt fiskekort. 

brukes og oppfattes som ”søppelpost” av 

mottakeren. Høsten 2010 tok vi likevel i bruk et lite tilleggsprogram som kan sende ut nyhetsbrev når 

noen viktige nyheter som fiskerne har bruk for(AcyMailing). Det ble sendt 1 nyhetsbrev 

i 2010 og dette omhandlet at smoltanlegget var godkjent. Nyhetsbrevet ble sendt til 156 mottakere 

Det ble satt garn 33 ganger i perioden og totalt fisket opp 220 kg gjedde. Den største var på 7,1 kg, 

mens gjennomsnittet var på ca 3,4 kg. Det er også kjøpt inn storruse og garn for neste års 

Flere av styremedlemmene har jobbet aktivt med revidering av lagets driftsplan som ”går ut” i 2011. 

Dette er et svært omfattende arbeid og målet er å få fjernet saker som for lengst er løst, samtidig 

jobbe med i årene fremover. Den nye driftsplanen vil 

etter planen være klar i løpet av 2011 og være mer som en arbeidsplan med konkrete årlige tiltak de 

Årsmøte for 2010 sesongen blir avholdt 29.mars 2011 på kaffehuset i  Skien og er åpent for alle som 


